
Zápis z ve řejného zasedání zastupitelstva obce konaného 
dne 30.08.2012 v kancelá ři Obecního ú řadu od 18.00 hod. 

do 20.00 hod. 
 
Přítomni: 7 členů zastupitelstva 
 
Ověřovatelé: Kubela Jiří, Malý Otto 
 
Zapisovatelka: Krupičková Květoslava 
 

Program:   1)  Zahájení 
                       2)  Změna rozpočtu 
                    3) Vstup obce do Svazu měst a obcí 
                    4) Pořízení právního informačního systému 
                    5) Dražba obecního traktůrku 
                    6) Různé 
                    7) Diskuse a závěr 

1) Zahájení 
  
Starosta pan Josef Havránek přivítal přítomné, přečetl program jednání, navrhl 
zapisovatelkou paní Květoslavu Krupičkovou a ověřovateli pana Jiřího Kubelu a 
Ottu Malého a vyzval zastupitele k hlasování o schválení. 
 
Výsledek hlasování: Pro – 7čl.zastup.             Proti – 0 čl.zastup.            Zdržel se -  čl.zastup. 
 

2) Změna rozpo čtu 
 
Paní Krupičková – účetní Obecního úřadu předložila návrh rozpočtového 
opatření č. 3/2012 ke schválení a seznámila zastupitelstvo a občany s položkami, 
kterých se změny týkají – příloha. Dále přítomné seznámila s hospodařením 
obce  za období leden – červenec. K tomuto nebyly vzneseny žádné připomínky 
ani výhrady 
 
Usnesení č. 21/2012- Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č.3/2012  
                                   tak,jak je uvedeno v příloze v plném znění.Bere na vědomí 
                                   hospodaření obce za  měsíc  leden–červenec 2012. Nebyly  
                                   vzneseny žádné připomínky ani výhrady.   
 

 
Výsledek hlasování:  Pro – 7 čl. zastup.          Proti – 0 čl. zastup.        Zdržel se – 0 čl.zastup. 
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3) Vstup obce do Svazu m ěst a obcí 
 
Pan starosta navrhl vstoupit do Svazu měst a obcí. Při vstupu do SMO bude 
členský příspěvek – pevná část 2200,-Kč, členský příspěvek na obyvatele činí 
1,80 Kč. Při vstupu do SMO jsou slevy na školení, zajišťují  poradenství, setkání 
starostů. 
 
Usnesení č.22/2012–Zastupitelstvo obce schválilo,  aby obec vstoupila do Svazu  
                                  měst a obcí. 
  
Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.           Proti – 0 čl. zastup.          Zdržel se – 0 čl. zastup.  
 
 

4) Pořízení právního informa čního systému 
 
V současné době obec neodebírá sbírky zákonů. Obchodní zástupce nám nabídl 
právní informační systém ASPI – pořizovací cena – 9600,-Kč, roční poplatek u 
základní verze – 7292, rozšířená verze 12768,-Kč. Když jsme vstoupili do Svazu 
měst a obcí, cena se sníží o polovinu.  
 
Usnesení č. 23/2012  -  Zastupitelstvo  obce   schválilo   podepsání   smlouvy   o   
                                      poskytnutí  licence  Systému  ASPI  v rozšířené verzi za   
                                            6384,-Kč. 
 
Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.           Proti – 0 čl.zastup.           Zdržel se – 0 čl. zastup. 
 

5) Dražba obecního trakt ůrku 
 
Na úřední desce byla od 14.08.2012 do 30.08.2012 vyvěšena nabídka prodeje 
obecního traktůrku – Typ Star Jet AJ 102/15,5 H. Prodej formou dražby na 
veřejném zasedání zastupitelstva. Vyvolávací cena je 20.000,-Kč.Malotraktor se 
prodává bez záruky. Přihlásili se dva zájemci pan  Dyntar Karel a pan David 
Havránek. Pan Dyntar -  za cenu 24.300,-Kč. Vyšší nabídka již nebyla .Pan 
starosta ukončil dražbu – malotraktor bude prodán panu  Dyntarovi za 24.300,-
Kč. 
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6) Různé 
 
Pan starosta přečetl žádost o poskytnutí příspěvku pro TJ Sokol Miličeves na 
rozvoj kopané pro rok 2012 – 5000,-Kč. 
 
Usnesení 24/2012 – Zastupitelstvo  obce schválilo  poskytnutí příspěvku ve výši  
                                     5.000,-Kč. 
 
Výsledek hlasování. Pro – 7 čl. zastup.          Proti – 0 čl.zastup.           Zdržel se – 0 čl.zastup 
 

7) Diskuse 
 
Pan Kubela – kdy bude odvezena hlína z dětského hřiště  –  nemůže se jezdit na  
                         lanovce. Pan starosta odvoz hlíny zajistí. 
 
Pan starosta- omezit průjezd na opravené komunikaci pro nákladní automobily. 
                     Zastupitelstvo s tímto návrhem souhlasí. 
 
Oslovit Agro Slatiny ohledně opravy komunikace – obec požádá o spoluúčast na 
opravě komunikace . 
 
Do diskuse se již nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast 
a zasedání ukončil. 
 
Zapsala.: Krupičková Květoslava ………………………. 
  
Starosta: Havránek   Josef             ……………………… 
 
Ověřil:    Kubela Jiří                      ……………………… 
 
               Malý Otto                       ……………………… 
 
 
 
Ve Vitiněvsi dne: 11.9.2012 
 
 

 
 
 


